
Postpensjonistene i Buskerud 

 

Referat fra medlemsmøte på Sundvolden Hotell 13.3.2024 

Det var 61 medlemmer til stede på medlemsmøte på Sundvollen som ble holdt i forkant av årsmøte. 
Her var det et par medlemmer som ikke har vært på møtene tidligere.  
Praten gikk som vanlig høyt i sammen med tidligere kollegaer, nydelige kanelsnurrer og kaffe.  
 
Leder ønsket oss velkommen deretter orienterte han om senioruka på Storefjell 17.-20. juni.  
Påmelding gjøres ved å ta kontakt direkte med hotellet. Neste medlemsmøte er på Sundhaugen. Vi 
ønsker oss fortsatt flere epostadresser.  
 
Gi beskjed til styret dersom du oppdager at noen har gått bort da det er vanskelig for oss å ha full 
oversikt. 
En liten påminnelse om å betale kontigenten når den kommer.  
 
Jan Bekkevold, nestleder i Postens Pensjonistforbund: 
Noen av temaene han informerte om: 

• Hvem er vi 

• Hva jobber vi med 
 

• Pensjonistforbundet 
• Hvem er de 
• Hva jobber de med – aktuelle saker 
 

 
Opplæring tillitsvalgte/medlemmer er ett aktuelt tema. 
 
Åresalg ble det selvfølgelig , med mange flotte premier.  
En nydelig lunsj bufeet der vi forsynte oss med akkurat det vi ville. Da kunne årsmøte begynne.  
 
 
Mjøndalen 19. mars 
 
Aud Moss 

 

 


